



Dr. France Labrèche, PhD
Senior researcher at the Robert-Sauvé Research Institute for
Occupational Health and Safety (IRSST)
Professor, School of Public Health, University of Montréal

France Labrèche, Ph. D.
Chercheuse à l'Institut de recherche Robert-Sauvé en santé
et en sécurité du travail (IRSST) du Québec et professeure
agrégée de clinique à l'École de santé publique de
l'Université de Montréal

Dr. Labrèche is a senior researcher at the Robert-Sauvé Research Institute for Occupational Health and Safety (IRSST) in Quebec and an associate clinical professor at the School of Public Health at the University of Montreal. Trained in environmental hygiene (MSc, U. de Montréal) and in epidemiology (PhD, McGill U), she has been working in occupational health for more than thirty years. Her research interests relate to the surveillance of exposure and the health of workers, the differences in occupational exposure to carcinogens between men and women, and among young workers, respiratory diseases and occupational cancers.

France Labrèche est chercheuse à l'Institut de recherche Robert-Sauvé en santé et en sécurité du travail (IRSST) du Québec et professeure agrégée de clinique à l'École de santé publique de l'Université de Montréal. Formée en hygiène des milieux (M. Sc., U. de Montréal) et en épidémiologie (Ph. D., U. McGill), elle œuvre depuis plus de trente ans en santé au travail. Ses intérêts de recherche touchent la surveillance des expositions et de la santé des travailleurs, les différences d'expositions professionnelles aux cancérogènes entre les sexes et chez les jeunes, les maladies respiratoires et les cancers professionnels.